
Närvarande! Mats Sjöberg!
! Lennart Linnerstedt!
! Gun Karlsson
! Marie Cederkrok
! Urban Rehnlund
________________________________________________________________________

1. Mötet öppnades

2. Dagordning godkänd

3. Sekreterare: Urban Rehnlund

4. Justerare: Marie Cederkrok

5. Föregående mötesprotokoll godkändes. 

6. Ekonomisk redovisning

Lennart rapporterade att föreningens ekonomi är fortsatt god. Sedan det nya 
verksamhetsåret började 1 Juli så har inte mycket hänt.

Dokumentet Ekonomisk Redovisning Verksamhetsåret 2010-2012 föredrogs av 
Lennart. Styrelsen godkände dokumentet.

5 Oktober kommer Swedbank att upphöra med kontanthanteringen. Medlemmarna 
kommer att informeras om möjligheten att sätta in pengar på föreningens konto för 
att ha ett tillgodohavande vid köp av spelkuponger.

Ett automatiskt system för prisregistrering har införts. Det har förtjänstfullt 
konstruerats av Roger Hilmersson. Vid köp av spelkuponger kommer Lennart att 
göra in- och uttag av tillgodohavanden direkt på en laptop.

7. Tävlingsrapport

Sommarens tävlingar har kunna genomföras mycket tack vare insatser av Calle, 
Marie och Lennart.

Det är brist på tävlingsledare. Uppdrogs åt Mats att tillfråga Roland Myrvold och 
Lennart Emanuelsson om de kan tänka sig att engagera sig.

8. Årsmöte 4 September kl 18:00
- Calle ombeds skriva kallelse på hemsidan. Anslås även på anslagstavlan.
- Verksamhetsberättelsen är redan framställd av Calle.
- Förslag till dagordning tas fram av Calle.
- Utdelning av priser för sommarrallyn  delas ut efter årsmötet.
- Styrelsen kommer att föreslå oförändrad årsavgift.
- På årsmöte skall speciellt informeras om den sk. 40-kronan som har införts för 
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spelare som inte har betalt medlemsavgiften.
- Motioner skall vara styrelsen till handa senast lördag 1 september. 
- Mats kontrollerar att valberedningen har utfört sitt uppdrag.

9. Rapport från FSB och DFB
Inget rapporterades eftersom Calle inte var närvarande.

10. Övriga frågor

Beslutades att vid speltillfällen när det är behov av två eller fler som hanterar 
anmälningar, Ruter och tävlingsledning så har de samtliga rätt att spela utan avgift.

Uppdrogs åt Urban att ta fram ett Tävlingsledar-schema.

Projektorn vid entrén är ur funktion. Mats talar med Tommy för att få det åtgärdat.

11. Nästa möte
Söndag 2 September, kl 17.00

Vid protokollet! ! ! ! ! ! Ordförande

Urban Rehnlund! ! ! ! ! ! Mats Sjöberg!

Justeras

Marie Cederkrok
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